
友联CH-SW双头膏体卧式灌装机

产品名称 友联CH-SW双头膏体卧式灌装机

公司名称 温州市友联机械制造有限公司

价格 5800.00/他

规格参数

公司地址 浙江省温州市瓯海娄桥创新路10号

联系电话 0086-057786139198 18968809951

产品详情

ch-sw双头膏体卧式灌装机 

产品特点：

本系列膏体定量灌装机是在本公司灌装机系列的基础上，参照国外先进灌装机技术进行改造和创新的产
品，其结构更加简单合理，精确度高，操作更加简便。该设备采用特殊转阀控制进料和计量， 适用于医
药、日化、食品、农药及特殊行业，是对高粘度、膏体、浓酱带颗粒、液体进行灌装的理想设备。由于
机器在不带电的状态下工作，更具安全性，人性化设计更加符合现代企业的要求。 

双头膏体定量灌装机为双头同步灌装，提高工作效率。 
设计合理，机型小巧，操作方便，气动部分均采用台湾airtac、shako的气动元件。 
物料接触部分均采用304不锈钢材料制成，符合gmp要求。 
有灌装量调节手柄、灌装速度可任意调节，灌装精度高。 
灌装闷头采用防滴漏、防拉丝及升降灌装装置。料斗可加装可调速电机搅拌和保温料斗。
可根据客户要求定做，比如气缸品牌、不锈钢材料、密封圈材料等。 

技术参数：

  

电源

  

200/110v50/60hz
  

气压

  

0．4-0．6mpa
  

灌装速度

  

20-60瓶/分
    



灌装精度 ≤±1%
  

可选机型

  

5-100ml 10-280ml 20-500ml 100-1000ml  500-2800ml  1000
-5000ml

sh-sw double heads ointment filling machine（horizontal type）

introduction ：

the model ch-sw is a product innovated and upgraded on the basis of this companys ser
ies products and introduced foreign advanced filling machine technology.. the product is sim
ple and reasonable in design, high in accuracy and easy in operation. 

the equipment uses special rotating valve to control material-feeding and measurement, especial
ly suits for the filling of high-viscosity material(e.g.crude oil, asphalt, paint,emulsion etc.)

suitable for filling various kinds of highly viscous fluid in the industries of pharmaceutics, 
daily chemicals, foodstuffs, cosmetics, pesticide and special trades. with no need for power s
upply, the machine is safe and with the personalized design, can meet the modern enterpr
ises requirements. 

this machine is the semi-automatic double piston liquid filling machine, working under the 
state without electricity, it is safer to operate. 

this machine has two filling heads in-phase, improving the work efficiency. 

this machine reasonable in design, smart in model, easy to operate, the pneumatic part ad
opts the pneumatic components of  taiwans airtac、shako. 

the part contacting materials is made of 316l stainless steel. 

with adjustment handle of filling volume, the filling speed can be adjusted at will, with h
igh filling accuracy. 

filling head adopts anti-leakage, anti-pull and with diving filling device.

according to customer requirements, such as brand, stainless steel materials, cylinder seal mat
erials etc.

technical parameter ：

  

powe supply

  

200/110v50/60hz



  

sir pressure

  

0．4-0．6mpa
  

filling speed

  

20-60bottles/min
  

filling accuracy

  

≤±1%
  

filling volumes range

  

5-100ml 10-280ml 20-500ml 100-1000ml  500-280
0ml  1000-5000ml
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